

2019 Bilateral Courses for Grenada

No	名称	Name	天数 (days)	人数 (persons)	Time
1	2019年格林纳达反腐败反洗钱官员研修班	2019 Seminar on Anti-Corruption and Anti-Money-Laundering for Grenada	21	25	October 5- October 25
2	2019年格林纳达改革管理与战略规划研修班	2019 Seminar on Reform Management and Strategic Planning for Grenada	21	25	July 15 - August 4
3	2019年格林纳达减贫战略研修班	2019 Seminar on Poverty Reduction for Grenada	21	25	September 3 - September 23
4	2019年格林纳达禁毒与刑事侦查官员研修班	2019 Seminar on Anti-Drug and Criminal Investigation for Grenada	21	25	September 5 - September 25
5	2019年格林纳达农产品加工及保藏技术培训班	2019 Training Courses on Processing and Preservation Technology of Agricultural Products for Grenada	28	25	November 13 - December 10
6	2019年格林纳达私人安保与防护研修班	2019 Seminar on Private Security and Policing for Grenada	21	25	November 5 - November 25
7	2019年格林纳达职业教育管理研修班	2019 Seminar on Vocational Education Management for Grenada	15	25	July 15 - July 29
	海外班	Grenada			
1	2019年格林纳达竹子开发海外培训班	2019 Overseas Training Courses on Baboo Products Development for Grenada (Postponed to early 2020)	15	45	October 14 - October 28
2	2019年格林纳达现代农业发展海外研修班	2019 Overseas Seminar on Modern Agriculture Development for Grenada (Postponed to early 2020)	21	45	November 4 - November 24
3	2019年格林纳达冷链物流管理海外研修班	2019 Overseas Seminar on Cold Chain Logistics for Grenada	21	30	September 6 - September 26
4	2019年格林纳达食品营养与酒店管理海外研修班	2019 Overseas Seminar on Nutritional Diet and Hotel Management for Grenada (Postponed to early 2020)	21	45	September 12 - October 2